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Memo 

 
Aan : Leden Gemeenteraad 

Van : Hans Nijhof, namens het college van burgemeester en wethouders 

Doorkiesnr   : 0343 - 565 776 

Datum : 16-1-2018 

Afschriften : Germt Medema, Beja Burema 

Bijlage(n) :  

   

Betreft : Vertraging besluitvorming MFA De Twee Marken 

  

 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

 

Momenteel staan we op het punt om met een raadsvoorstel de eerste fase (definitie) af te ronden en de 

ontwerpfase in te gaan. De stichting, de schoolbesturen en de gemeente zijn in het raadsvoorstel 

opdrachtgever voor het nieuwe MFA.  

De exploitatie van het bestaande gebouw in de huidige staat is voor de SSCC De Twee Marken (verder 

de stichting) momenteel financieel niet langer haalbaar. Het huidige gebouw ‘De Twee Marken’ is 

economisch en energetisch verouderd. Over de financiële situatie  informeren we u over enkele weken 

uitgebreider. 

Wij  achten het verstandig om eerst duidelijkheid te krijgen over de financiële toekomst van de 

stichting. Dat zijn wij als college nu aan het bestuderen, vandaar dat de besluitvorming over het nieuwe 

MFA vertraagd. 

 

In 2017 hebben we gewerkt aan een voorstel dat inzicht geeft in de oppervlakte en stichtingskosten 

voor de nieuwe MFA ‘De Twee Marken’. Dit deden we samen met bewoners, belangengroepen uit 

Maarn/Maarsbergen, het stichtingsbestuur van de Twee Marken en de schoolbesturen van basisscholen 

De Ladder en de Meent. De nieuwe MFA met een dorpshuisfunctie, twee basisscholen, 

kinderdagopvang en nog andere maatschappelijke functies komt in de plaats van het oude gebouw. 

Een nieuw MFA met twee basisscholen is een mooie kans voor een nieuwe centrale ontmoetingsplek 

voor Maarn.  

 

De verwachting is dat het nog enkele weken duurt  voor het raadsvoorstel definitief aan u kan worden 

voorgelegd via de BOB-procedure.  

 

Hans Nijhof, namens het college van burgemeester en wethouders 
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